
                                                                                          Gliwice, 30.06.2024 r.  

 

 

                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydentka Miasta Gliwice 

 

W pasie drogowym ul. Jesiennej, Wiślanej i Jedności stoją pojemniki na 

używane ubrania. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy właściciele pojemników mają stosowną zgodę na ich postawienie w ciągu 

w/w ulic? 

  

Zdjęcia z MSIP w załączeniu. 

  

 

  

                                                                          Jan Pająk 

                                                                          Radny Rady Miasta Gliwice 
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